
PROTOKÓL NR XIX/2016

z przebiegu obrad XIX sesji Rady Miejskiej w Choszcznie,
która odbyla sie 25 pazdziernika 2016 r. w sali narad
Urzedu Miejskiego w Choszcznie.

W sesji uczestniczylo 19 radnych. Sklad ustawowy Rady 21 radnych.
Nieobecni Radni: Beata Mitera i Teresa Kasior.

Porzadek sesji.

1. Otwarcie sesji.
2. Rozpatrzenie projektów i podjecie chwal:

- na druku nr 161 w sprawie zmian budzetu Gminy Choszczno na rok 2016,
- na druku nr 162 zmieniajacy uchwale Nr XIII/1 OS/2015 Rady Miejskiej w
Choszcznie z dnia 21 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy
finansowej Gminy Choszczno na lata 2016-2030,
- na druku nr 163 w sprawie zaciagniecia zobowiazan finansowych wykraczajacych
poza rok budzetowy.

3. Zakonczenie sesji.

Przebieg sesji:

Ad l. O godzinie 15:00 p. Boguslaw Szymanski Przewodniczacy Rady Miejskiej otworzyl
obrady XIX sesji Rady Miejskiej w Choszcznie zwolanej na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy o
samorzadzie gminnym na wniosek Burmistrza Choszczna.
Na podstawie listy obecnosci stwierdzil, ze w obradach bierze udzial 19 radnych, co
upowaznia Rade do podejmowania prawomocnych uchwal.
Nastepnie przywital radnych, Burmistrza, soltysów, przewodniczacych osiedli oraz media.
Do liczenia glosów poprosil Wiceprzewodniczacego Rady pana Kazimierza Czapiewskiego.
Pan Przewodniczacy Szymanski zwrócil uwage na omylki pisarskie w projektach uchwal i
poinformowal, ze w podjetych uchwalach zostana one zlikwidowane.
Ad 2. Podjecie uchwal:
- na druku nr 161 w sprawie zmian budzetu Gminy Choszczno na rok 2016,
Projekt przedstawila i omówila pani Barbara Król Skarbnik Gminy.
W dyskusji:
Radny Jerzy Gumulinski zauwazyl, ze sa przesuwane sa srodki z ulicy Rybackiej i
Westerplatte na rok nastepny i pyta czy zostana wyremontowane te ulice.
Pan Burmistrz odpowiedzial, ze jest zawarta umowa na zrobienie dokumentacji do konca
marca. Do konca wrzesnia przyszlego roku jest termin skladania wniosków do programu
rozwoju dróg lokalnych (schetynówka). Planowany jest remont z tego programu. Ale nie
wiadomo czy wniosek otrzyma akceptacje. Moze tez byc problem ze srodkami wlasnymi na
przebudowe tej drogi.
Radny Pawel Nahorski prosi o uzasadnienie wzrostu kwoty na droge w Stradzewie.
Pan Burmistrz odpowiedzial, ze prace zwiazane z przebudowa tej drogi wymagaly zmian do
budzetu. Jest problem z nieprawidlowa wysokoscia przy kraweznikach. Droga skonczona byc
musi na jednolitym podlozu. Jest zla rzedna kraweznika jaki zostal polozony. Zostanie zdjety
caly bruk i przeznaczony na inna droge. Chodnik nie zostanie rozbierany. Wiecej uwag nie
bylo. Radni uchwale podjeli 18 glosami "za" przy 1 glosie "przeciw".
Uchwala Nr XIX/158/2016.
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- na druku nr 162 zmieniajacy uchwale Nr XIII1l05/2015 Rady Miejskiej w Choszcznie z
dnia 21 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy
Choszczno na lata 2016-2030. Projekt omówila pani Barbara Król Skarbnik.
W dyskusji:
Radny Jerzy Gumulinski zwrócil uwage, ze remont dworca zostal przesuniety do innej
pozycji. Co spowoduje to przesuniecie? czy istnieje obawa, ze nie bedzie remontowany
dworzec.

Pani Skarbnik odpowiedziala, ze program "bestia" sam wprowadza pozycje i nie mozna tego
recznie zmienic. To nie jest zamieniony cel. Wiecej uwag nie bylo.
Radni uchwale podjeli 18 glosami "za" przy 1 glosie "przeciw". Uchwala Nr XIX/159/2016.
- na druku nr 163 w sprawie zaciagniecia zobowiazan finansowych wykraczajacych poza rok
budzetowy. Projekt omówil pan Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna. Uwag nie bylo.
Radni uchwale podjeli 19 glosami "za". Uchwala Nr XIX/160/2016.
Ad. 3. Wobec wyczerpania porzadku sesji p. Boguslaw Szymanski Przewodniczacy Rady
Miejskiej zakonczyl obrady XIX sesji Rady Miejskiej w Choszcznie dziekujac wszystkim za
udzial. Sesje zakonczono o godzinie 15:30.
Protokolowala Anna Fic-Lasowska.

iejskiej
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